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Z powaianiem

Agnieszka Chmielewska

Zwracam sig do Pana Prezydenta w imieniu calej spoleczno5ci
mieszkaric6w osiedla zawifila oraz dyrekcji, Grona pedagogicznego Zespolu
Szk6l nr 8 przy ul. willowej z pro6b4 o wpisanie do plan6w bud2etowych
miasta budowy sali gimnastycznej przy Zespole szkrll nr g. Inwestycja to
ma wymiar nie tylko szkolny, ale przede wsrystkim lokalny dla wsrystkich
mieszkaric6w prawobrzeinej czgsci miasta. Dzielnica Zawiile jako jedyne
osiedle wloclawka nie posiada kompletnej infrastruktury spoitowej.
Obecna sala gimnasfyczna jest najmniejsz4 we Wtoclawku i ma
powierzchnig 16, 5 m. dlugo3ci, 9 m. szerokoSci. oraz 4,5 m. wysokoSci.
Powy2sze *ymiary nie spelniajq 2adnych wymog6w dofyczqcych gier
sportowych, utrudniaia lub uniemo2liwiai4 przeprowadzenie wielu zai96
z uczniamin zawgflai4 moZliwosd organizowania urocrystosci i akademii
szkolnych czy rri2nych imprez dla mieszkaric6w. Atutem lokalizacji nowej
sali gimnastycznej jest to 2e, Dyrektor Zespolu Szk6l nr g jest zarzqdcq
terenu miejskiego na kt6rym moina rvybudowad obiekt.

O potrzebie budowy pelnowymiarowej Sali gimnastycznej
utwierdzaj4 ci4gle zapytania mieszkaric6w, rodzicriw, uczni6w.
Apelujg do Pana Prezydenta pomoc w tej sprawie.


